
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 18.9.2010 v Praze 
Přítomni: S. Benedikt, S. Bílý, J. Farkač, J. Hájek, J. Jelínek, P. Kment, M. Knížek, V. Novák, J. 
Rolčík, J. Růžička, J. Schneider, J. Šťastný, V. Vrabec. 
Omluveni: J. Boháč, Z. Kejval, Z. Laštůvka. 
Program:  

1) kontrola zápisu z minulé schůze (J. Jelínek) 
2) hospodářská zpráva (V. Novák) 
3) redakční zpráva (J. Růžička) 
4) zpráva knihovníka (P. Kment) 
5) členské záležitosti (K. Farkačová) 
6) Entomologické dny - vyhodnocení (J. Schneider) 
7) informace o postoji ČSE k návštěvnímu řádu NP Šumava – splouvání Teplé Vltavy (J. Farkač) 
8) různé 

 
1) J. Jelínek přivítal přítomné, proběhla kontrola zápisu z minulé schůze. 
2) V. Novák: Během léta proběhla kontrola Finančního úřadu, finance jsou v pořádku; 

v současné době je na účtu 738.707,- Kč,  k 6.9.2010 bylo vybráno za příspěvky cca 251.000,- 
Kč; ke konci roku 2010 končí nájem knihovny ve Viničné. 

3) J. Růžička: Klapalekiana 1-2/2010 je v tiskárně, měla by být do 2.10.; Supplementum 2009 
vyjde do konce roku 2010; 3-4/2010 také do konce roku; Supplementum 2010 Členovci 
jeskynní ČR vyjde během příštího roku. 

4) P. Kment: Proběhla revize Zpráv ČSE a časopisů, úplně nám schází výtisky 1963 (1-2), 1969 
(5), 1992 (1); regály jsou opravené; je nutné udělat revizi výměny. 

5) Členské záležitosti: Výbor odhlasoval přijetí Alberta Damašky a Filipa Trnky za mimořádné 
členy; Miloš Trýzna a Kamil Holý přeřazeni mezi členy řádné. 

6) Entomologické dny (J. Schneider): vše proběhlo v pořádku; publikace z Jeseníků (2009) je 
téměř hotová; příští rok máme nabídku do okolí Chomutova. 

7) J. Farkač zastoupil ČSE ve věci jednání o splouvání Teplé Vltavy. 
8) Různé 

a. J. Hájek: kdo bude mít přednášky na jarním Entomologickém setkání? V. Vrabec o 
modráscích. 

b. J. Farkač: ČSE by mohla mít vlastní dataprojektor, J. Rolčík zjistí ceny a vhodný 
vybere. 

c. J. Rolčík: příští podzimní Entomologické setkání bude 22.10., přesunuto kvůli křížení 
s ostatními entomologickými akcemi, odsouhlaseno výborem. 

d. J. Růžička: do Klapalekiany je možné shánět reklamu, mohou se zařadit anonce, 
recenze apod.; V. Novák připraví ceník reklamy pro firmy. 

e. J. Jelínek: na výstavu poster a 2 výstavky (J. Hájek), přihlášky. 
f. Výbor zrušil nutnost podpisu dvou členů na přihlášce do ČSE. 
g. Příští schůze bude  9.11. od 16:00 ve V7. 

 
Zapsala Klára Farkačová 
Verifikoval Josef Jelínek 2.10.2010 


